· 108年寒假時間：108年1月21日（一）至108年2月17日（日）止。 
· 配合學校節能減碳，蘭潭、民雄、新民三校區圖書館寒假期間星期五、星期日休館。2/15（五）開館時間08:30-17:00。 
· 國定假日、校定日、連續假日休館。 
· 自108年起，遇3天(含)以上連假時，連假前一天17:00閉館。實施日自2月27日（三）開始。  
· 遇有特殊情況，本館得於事先公告後，變更開館時間。 
· 若遇補假、彈性上班等特殊情況，請隨時注意圖書館公布欄。

· The duration of 2019 Winter Break: 1/21~2/17/2019
· All NCYU libraries will be closed on Fridays (except 2/15) and Sundays during the winter break. Libraries will open on Feb. 15 between 8:30 and 17:00.
· All libraries will be closed on national holidays and university holidays. Check details on the library website. http://www.ncyu.edu.tw/lib_eng/content.aspx?site_content_sn=5413
· Starting on 2/27/2019, all libraries will be closed at 17:00 on the day before the consecutive holidays (3 days or more).  Check details on the library website.
· [bookmark: _GoBack]In case of special circumstances, the library may change the opening hours after prior announcement. Check details on the library website when needed.
· http://www.ncyu.edu.tw/lib_eng/content.aspx?site_content_sn=5413


